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۴ باشگاه لیگ برتری دستگاه شوک ندارند
بعـــد از درگذشـــت مرتضی خائفـــی در جریـــان دیدار 
- ملـــوان در چهارچـــوب هفتـــه چهـــارم  ســـپاهان 
مســـابقات فوتبـــال لیگ برتـــر باشـــگاه ها اظهارنظرها 
در مورد رعایت اســـتانداردهای پزشـــکی ورزشگاه های 
فوتبال کشـــور افزایش یافته است. بعدازظهر یکشنبه 
حکـــم کمیتـــه انضباطی فدراســـیون فوتبـــال در مورد 
این دیدار انتشـــار یافت که در بخشـــی از آن باشـــگاه 
ســـپاهان ملزم شـــد تا پنج دستگاه شـــوک اکسترنال 
خریداری کند و به تشـــخیص ایفمارک در اختیار دیگر 
باشگاه های فاقد دســـتگاه قرار دهد. بررسی ها نشان 
می دهـــد تیم هـــای هـــوادار، چادرملـــو، پرســـپولیس 
و اســـتقلال فاقـــد دســـتگاه شـــوک هســـتند. در این 
لیســـت دو باشگاه فاقد دســـتگاه و دو باشگاه با وجود 
تهیه وســـیله در ســـال های گذشـــته با خرابـــی باتری 
آن روبه رو هســـتند. در این فقره خرابـــی باتری و نبود 
آن تفاوت زیـــادی ندارد. به نظر می رســـد حکم جدید 
کمیته انضباطی فدراسیون، مشـــکلات این باشگاه ها 
را رفـــع خواهد کرد، امـــا به طور کلی بایـــد با اصلاحیه 
آیین نامه برگزاری مســـابقات و الـــزام میزبان، رعایت 
اســـتانداردها ضروری شـــود. در حال حاضـــر دوگانگی 
میان هیـــأت فوتبـــال و میزبان کمـــی در اجرای چک 

لیســـت پزشـــکی مانع ایجاد کرده است.

 

 ورزشگاه غدیر 
میزبان غیرخوزستانی های لیگ یکی

ورزشــگاه غدیــر اهــواز کــه بــه دلیــل مشــکلاتی چــون نور 
و آمــاده نبــودن زمیــن چمــن از ابتــدای فصل نتوانســت 
میزبــان بازی های خانگی اســتقلال خوزســتان در لیگ 
ــازی خانگــی اســتقلال  ــر باشــد، پــس از انجــام دو ب برت
در ورزشــگاه فــولاد، در نهایــت بــا رفــع نواقــص موجــود، 
روز شــنبه هفتــه جــاری میزبــان بــازی خانگی اســتقلال 
خوزســتان مقابــل چادرملــو بــود. تصاویــر ورزشــگاه 
نشــان مــی داد کــه غدیــر از نظــر نــور و زمیــن چمــن بــه 
شــرایط بســیار خوبــی رســیده اســت؛ موضوعــی کــه 
حتــی پــس از بــازی اســتقلال و چادرملــو مــورد تمجیــد 
ســعید اخبــاری نیــز قــرار گرفــت. حــالا همیــن ورزشــگاه 
دیــروز میزبــان بــازی خانگــی نفــت و گاز گچســاران 
ــی ایــن ســؤال را  ــل فجرسپاســی بــود. ایــن میزبان مقاب
بــه وجــود آورد کــه »آیــا ممکــن اســت زمیــن چمــن غدیر 
کــه بــه تازگــی آمــاده انجــام دیدارهــای خانگی اســتقلال 
ــتر  ــای بیش ــزاری بازی ه ــا برگ ــت ب ــده اس ــتان ش خوزس
آســیب ببیند؟« معاون عمرانی و امور زیربنایی باشــگاه 
اســتقلال خوزســتان در ایــن بــاره می گویــد: »ایــن 
میزبانــی مشــکلی بــرای ورزشــگاه جهــت میزبانی هــای 
اســتقلال بــه وجود نمــی آورد و از نظر فنــی مراقبت های 
لازم انجــام می شــود. ضمــن اینکــه پــس از هــر بــازی نیــز 
لکه   گیــری زمیــن چمــن انجــام خواهــد شــد و مســئولان 
ــز  ــگاه و نی ــداری ورزش ــظ و نگه ــه حف ــبت ب ــگاه نس باش

زمیــن چمــن حساســیت و دقــت بالایــی دارنــد.«
 

این روزها در کنار بازی های لیگ برتر فوتبال، 
حضور نمایندگان کشورمان در بازی های آسیایی 
 ، ست ا ه  کرد غ  ا د ا  ر بت ها  رقا تنور  بی  حسا
به خصوص که حضور متفاوت تیم های استقلال، 
بازی های  در  تراکتور  و  سپاهان  پرسپولیس، 
لیگ برتر و بازی های آسیا خیلی به چشم آمده 
رقابت ها  این  زیادی  حساسیت  با  هواداران  و 
نمایندگان  که  شد  اشاره  می کنند.  دنبال  را 
رقابت ها  این  در  متفاوتی  وضعیت  کشورمان 
دارند؛ پرسپولیس هر چند در لیگ برتر خوب 
نتیجه نگرفته اما روند روبه رشدی داشته. با این 
حال سرخ ها در لیگ نخبگان فعلاً خوب ظاهر 

نشده اند. استقلال هم با وجود برد مقابل الغرافه 
و شروع خوب در آسیا، در لیگ برتر خودمان به 
نتیجه مطلوبی دست پیدا نکرده و گرفتار حواشی 

زیادی شده است.
سپاهان با وجود نتایج خوبش در لیگ برتر در 
هفته های گذشته، در رویارویی با حریف آسیایی 
اصلاً در حد نام سپاهان ظاهر نشد و نتوانست در 
دو بازی گذشته در آسیا خودی نشان دهد، این 
تیم حتی با وجود برتری در بازی های قبل لیگ 
برتر، در رویارویی با ذوب آهن اولین دو امتیاز لیگ 
برتر را هم از دست داد و شاید در روزهای آینده باز 

هم این اتفاق برای سپاهان رخ دهد.
تراکتور شرایط  بتوان گفت  این بین شاید  در 
متفاوتی دارد. این تیم در لیگ برتر نتایج خوبی 
کسب کرده و البته مثل همه تیم ها، امتیازاتی 
هم از دست داده اما در همه بازی ها نشان داده 
اتفاقات  تنها روی  و  شرایط بسیار خوبی دارد 
فوتبالی امتیازاتی از دست داده است. تراکتور در 

هفته اول با دوگل، مس رفسنجان را از پیش رو 
مدعی  تیم  مقابل  قدم  دومین  در  و  برداشت 
پرسپولیس به تساوی رسید. شاگردان اسکوچیچ 
در  اما  شدند،  پیروز  گل   4 با  بازی  سومین  در 
بازی مقابل ذوب آهن با تک گل اصفهانی ها سه 
امتیاز را از دست دادند. آنها در رویارویی هفته 
تا  بردند  خانه اش  در  را  خرم آباد  خیبر  پنجم 
شرایط خوبشان را به رخ دیگر مدعیان بکشند. 
تیم قطری بود،  تراکتور مقابل  نتیجه  بهترین 
از  جایی که آنها توانستند با سه گل در بیرون 
خانه مقابل این تیم به برتری دست پیدا کنند. 
واقعیت اینکه تراکتور اگر حساب شده تر بازی 
کند، یک سروگردن از حریفانش در آسیا و لیگ 
برتر، بالاتر است و می تواند به نتایج بهتری هم 

دست پیدا کند.
بازی های  تراکتور  و  تیم ها  همه  برای  چند  هر 
از اهمیت بسزایی  لیگ برتر فوتبال کشورمان 
برخوردار است، اما به طور حتم بازی های آسیایی 

نیز اهمیت بالایی دارد، به خصوص برای تراکتور 
که در این فصل از رقابت ها اهمیت دوچندانی 
دارد. تراکتور با حضور در لیگ قهرمانان آسیا، 
این فرصت را دارد که حسابی خودنمایی کند و با 
جدی گرفتن این رقابت ها، خود را بیش از گذشته 
در آسیا نشان دهد و البته از مزایای برتری مقابل 

حریفان آسیایی هم سود کافی را ببرد.
انجام  پتانسیل  و  ظرفیت  تراکتور  روزها  این 
بازی های خوب در آسیا را دارد و نباید به راحتی 
از کنار بازی های آسیایی عبور کند. به طور حتم 
این موضوع مستلزم برنامه ریزی خوب باشگاه و 
به خصوص کادرفنی برای بازی های آینده تراکتور 
لیگ  ششم  هفته  در  تیم  این  است.  آسیا  در 
برتر باید به مصاف صدرنشین فعلی لیگ یعنی 
سپاهان برود و اگر با موفقیت از این بازی خارج 
شود، به طور حتم راهش برای آسیا نیز هموارتر 
خواهد شد و می تواند با روحیه خوبی بازی های 

آسیایی را دنبال کند.

کریســـتوفر کنت، دروازه بان اتریشـــی 
ســـابق فولاد درباره جدایـــی اش از این 
تیـــم می گویـــد: »مـــن در ســـال دوم 9 
کلین شـــیت داشـــتم، بیشـــتر از پنـــج 
بـــار در تیم هفتـــه بـــودم و بازیکن ماه 
شـــدم، اما واقعاً شـــگفت زده شدم که 
چه اتفاقـــی افتاد، چرا که می دانســـتم 
گل محمـــدی فوتبـــال و بازی ســـازی از 
عقـــب را دوســـت دارد، امـــا تصمیم او 

چیز دیگری بود. صحبـــت درباره آقای 
گل محمدی ســـخت اســـت، زیـــرا من 
واقعاً یک بـــار با او صحبـــت کردم، آن 
هم یک جلســـه بســـیار محترمانه و در 
کمـــال صداقت بـــود. او مربـــی بزرگی 
در ایـــران اســـت و من وقتـــی تمرینات 
تیم را می دیـــدم و فهمیـــدم که مربی 
بزرگی اســـت، متأســـفانه مـــن فرصتی 
نداشـــتم در مورد او بیشـــتر بدانم، زیرا 

از تیـــم جـــدا شـــدم و بـــرای او و فولاد 
آرزوی موفقیـــت می کنـــم. او بـــه مـــن 
گفت کـــه به باشـــگاه اعلام کـــرده بود 
که مـــن را نمی خواهد و ایـــن برای من 
مشـــکلی نیســـت، بلکه فوتبال همین 
اســـت و زندگـــی ادامه دارد. هـــواداران 
فولاد هم همیشـــه عالـــی بودند، از من 
و تیـــم حمایـــت کردنـــد و همیشـــه به 
من احترام گذاشـــتند و از آنها ممنون 

هســـتم. متأســـفانه امســـال مربـــی یا 
باشگاه تصمیم گرفتند که دروازه بان را 
عوض کنند که بـــرای من عجیب بود، 
زیرا آمار من در دو ســـال اخیر در فولاد 
همیشـــه خـــوب بـــود و هر ســـال جزو 
بهتریـــن دروازه بان هـــای لیـــگ بودم. 
غم انگیـــز اســـت که مـــا جدا شـــدیم، 
امـــا فوتبال همین اســـت. مـــن مثبت 

به گذشـــته نـــگاه می کنم.«

 اما انتخـــاب بهتریـــن دروازه بان ایران 
از نظـــر کنت کیســـت، او در ایـــن باره 
می گوید: »انتخـــاب بهترین دروازه بان 
ســـخت اســـت و باید بگویم هر کســـی 
نظر خـــود را دارد و نظر من این اســـت 
کـــه ایـــران چنـــد دروازه بـــان خـــوب و 
جـــوان دارد کـــه مطمئنـــاً ســـال آینده 
خواهیـــد دید. امـــا اکنـــون از نظر من 
پیام نیازمند بهترین گلر ایران اســـت.«

علیرضا بیرانوند دروازه بان ملی پوش 
تراکتور درباره پیـــروزی تیمش مقابل 
خیبـــر خرم آباد می گویـــد: »تبریک به 
هواداران بـــزرگ تراکتـــور و تبریک به 
مردم عزیزم، اســـتان لرستان و شهر 
خرم آبـــاد، بابـــت تیم خیلـــی خوبی 
که امســـال وارد لیگ برتر کردند. من 

بـــه این تیـــم افتخـــار می کنـــم. بازی 
خیلـــی خوبی بـــه نمایش گذاشـــتند 
اما متأسفانه روی بعضی از اشتباهات 
گل خوردنـــد. ایـــن تیم، تیمی اســـت 
کـــه می شـــود بـــه آن امید داشـــت که 
در لیـــگ مانـــدگار شـــود و فصـــل بعد 
بتوانـــد با قـــدرت ادامه بدهـــد. یکی 

از آرزوهایـــم این بود کـــه روزی مقابل 
خیبـــر خرم آبـــاد بـــازی کنـــم و خیلی 
خوشـــحالم کـــه بـــرای اولین بـــار این 
اتفـــاق افتـــاد اما افســـوس کـــه مردم 
عزیزم نبودند. خیلی دوســـت داشتم 
کـــه جلـــوی چشم شـــان بـــازی کنـــم 
و خبـــر محرومیـــت را کـــه شـــنیدم، 

خیلی ناراحت شـــدم. امیـــدوارم یک 
تجربه برایشـــان باشد برای هفته های 
آینده، چـــون این تیـــم واقعـــاً نیاز به 
یـــار دوازدهـــم دارد.« او دربـــاره بدون 
تماشـــاگر بـــودن این بـــازی می گوید: 
»مـــن به بچه ها گفتم اگـــر هواداران و 
مردم خونگـــرم خرم آبـــاد بودند، برد 

برای تراکتور ســـخت بـــود. امیدوارم 
دیگـــر ایـــن اتفـــاق برایشـــان نیفتد. 
آرزویـــم اســـت کـــه یـــک روزی بتوانم 
پیراهـــن خیبـــر را بپوشـــم. می دانـــم 
که بایـــد برای مردم اســـتانم و شـــهر 
خرم آبـــاد کاری کنم. امیـــدوارم روزی 

بتوانـــم پیراهن خیبر را بپوشـــم.«

بیرانوند: آرزو دارم روزی پیراهن خیبر را بپوشم

تراکتور برای آسیا جدی برنامه ریزی کند

شاگردان اسکوچیچ یک سروگردن بالاتر از رقبا

نیازمند بهترین گلر ایران است

کنت: از تصمیم گل محمدی مبهوت شدم

برنامه لیگ برتر

هفته ششم

چهارشنبه ۴ مهر

........................................... پرسپولیس استقلال  

 ساعت ۱۹ - ورزشگاه  امام خمینی)ره( اراک

پنجشنبه ۵ مهر

..............................................  نساجی شمس آذر 

 ساعت ۱۸:۳۰-  ورزشگاه   سردار آزادگان قزوین

جمعه ۶ مهر

....................................................  هوادار گل  گهر

 ساعت ۱۸:۱۵ - ورزشگاه  شهید سلیمانی سیرجان

چادرملو.........................................  مس رفسنجان

 ساعت ۱۸:۳۰ - ورزشگاه  شهید نصیری یزد

..................................................  تراکتور سپاهان

 ساعت ۱۸:۳۰ - ورزشگاه  متعاقباً اعلام می شود

......................................  استقلال خوزستان ملوان

 ساعت ۱۸:۳۰ - ورزشگاه  سیروس قایقران انزلی

آلومینیوم ..................................................   خیبر

 ساعت ۱۸:۳۰ - ورزشگاه  امام خمینی )ره( اراک

شنبه ۷ مهر

...................................................  ذوب آهن فولاد

 ساعت ۱۹- ورزشگاه  شهدای فولاد اهواز

هفته هفتم

جمعه ۱۳ مهر

مس رفسنجان ....................................... شمس آذر 

 ساعت ۱۸ ورزشگاه شهدای مس رفسنجان

................................................... ملوان نساجی 

ساعت ۱۸:۱۵ ورزشگاه شهید وطنی قائمشهر

............................................. آلومینیوم ذوب آهن 

 ساعت ۱۸:۳۰ ورزشگاه فولادشهر

..................................................... گل گهر خیبر 

ساعت ۱۸:۳۰ ورزشگاه تختی خرم آباد

شنبه ۱۴ مهر

.................................................. استقلال هوادار

 ساعت۱۷ ورزشگاه شهدای شهر قدس تهران

.................................... سپاهان استقلال خوزستان 

 ساعت۱۹ ورزشگاه غدیر اهواز

............................................. چادرملو پرسپولیس 

 ساعت ۱۹:۱۵ ورزشگاه متعاقبا اعلام می شود.

یکشنبه ۱۵ مهر

...................................................... فولاد تراکتور

 ساعت ۱۷:۳۰ ورزشگاه  یادگار امام )ره( تبریز

مظفری زاده: اجازه 
توهین به تراکتور 

را نمی دهیم

تراکتور مقابل خیبر  پیروزی 
حالا  که  خورد  رقم  حالی  در 
این تیم آماده دیداری حساس 
مقابل سپاهان در استادیوم 
فولادشهر خواهد شد. سعید 
مظفری زاده مدیرعامل تراکتور 
درباره این پیروزی می گوید: 
»خوشحالم در این بازی سخت 
ه  برند نستیم  ا تو سنگین  و 
شویم. جا دارد به بازیکنان مان 
خسته نباشید و به هواداران 
در  امیدوارم  بگویم.  تبریک 
بتوانیم  هم  بعدی  بازی های 
طرفداران را خوشحال کنیم.« 
اظهارنظرها  برخی  درباره  او 
ر  ینطو ا تیمش  ن  مو ا پیر
می گوید: »متأسفانه می بینیم 
عوامل بعضی از تیم ها بعد از 
ناکامی تیم شان و فشار از سوی 
هواداران، برای ایجاد انحراف 
با  طرفداران شان،  ذهن  در 
ی  تیم ها رد  مو ر  د صحبت 
دیگر و ارکان فدراسیون، سعی 
خودشان  ضعف  نقطه  دارند 
ن  یا قا آ ین  ا  . نند شا بپو ا  ر
کار  در  دخالت  جای  به  اگر 
دیگران، تمرکز خود را در کار 
خودشان می گذاشتند، شاید 
 . ند شو فق  مو نستند  ا می تو
مورد  در  صحبتی  کسی  اگر 
تیم ما انجام دهد، ما قاطعانه 
پاسخ خواهیم داد و پیگیری 
از  ما  حمایت  کرد.  خواهیم 
بازیکنان، هواداران و تیم مان 
اجازه  و  است  خدشه ناپذیر 
تیم مان  به  کسی  نمی دهیم 

توهین کند.«

این روزها 
تراکتور 

ظرفیت و 
پتانسیل 

انجام 
بازی های 
خوب در 

آسیا را دارد 
و نباید 

به راحتی 
از کنار 

بازی های 
آسیایی 

عبور کند

نگاه فنی

اکبر منتشلو
روزنامه نگار

پاسخ نکیسا به اظهارات مدیرعامل فولاد

فرار رو به جلو نکنید

سرآبادانی: 
گل محمدی 

ذهنیت 
برنده دارد

تمدید قرارداد 
مهاجم کنگویی 

استقلال 
خوزستان

دنبال فوتبال تدافعی نیستیم

جعفری: می توانستیم سپاهان را شکست دهیم
 نیما نکیسا مدیرعامل تیم ذوب آهن 
پیش  جنجال  پیرامون  گفت وگو  در 
آمده در پرونده محرومیت محمدرضا 
ابتدای  که  فولاد  مهاجم  سلیمانی، 
فصل با انتقال از ذوب آهن به این تیم 
پیوست، توضیح داد: »بر اساس حکم 
از  استیناف محمدرضا سلیمانی بعد 
پایان خدمت سربازی بازیکن ذوب آهن 
محسوب می شود و حق امضای قرارداد 
اینکه  را ندارد. حال  با باشگاه دیگر 
نصیرزاده می خواهد با شلوغ کاری و 
فرار رو به جلو موضوع را طور دیگری 
جلوه بدهد، به خودشان برمی گردد 
و البته ایرادی هم ندارد چون اهالی 

در  ایشان  رفتار  نوع  این  به  فوتبال 
مواجهه با بحران ها و مشکلات عادت 
دارند.«  نکیسا در ادامه می گوید: »من 

تعجب  ه  د ا ز نصیر ی  صحبت ها ز  ا
نکردم، به هر حال ایشان مویی سفید 
کردند و طبیعی است که در مواجهه 
با بحران ها و مشکلات، زود عصبانی 
بشوند. اما توصیه ام به ایشان به عنوان 
یک برادر کوچک تر این است که به 
جوانی  در  می کنند  ادعا  که  دانشی 
نیاز  اگر  و  کنند  رجوع  آموخته اند، 
است، به کتاب های حقوقی خود در 
را  دوران تحصیل برگردند و قوانین 
یک بار دیگر مرور کنند. شاید ایشان 
برخی چیزها را از موضوعی که ادعا 
می کنند در آن متخصص هستند، از 

یاد برده اند.«

امیرمسعود سرآبادانی هافبک فولاد خوزستان 
درباره شرایط تیمش می گوید: »فولاد نسبت 
به سال گذشته 70 درصد تغییر بازیکن داشته 
دارد.  زمان  به  نیاز  ما  تیم  و طبیعتاً  است 
با این حال می توانستیم تا الان 10 امتیازی 
باشیم. قطعاً بازی به بازی بهتر می شویم و 
در بازی های بعدی روند امتیازگیری تیم ما 
بهتر از این خواهد شد.« او از انتخاب تیم 
جدیدش رضایت دارد: »دوست داشتم یک 
خوشحالم  و  کنم  تجربه  را  جدید  چالش 

از این  به تیمی ریشه دار و قدیمی آمدم و 
با یحیی  کار کردن  انتخاب راضی هستم. 
گل محمدی برای من افتخار است. یحیی 
برای  بوده،  که  تیمی  هر  در  گل محمدی 
ی  ف ها هد و  ا  . ست ا ه  جنگید نی  قهرما
بزرگ و ذهنیت برنده دارد و قطعاً در فولاد 
البته تیم  نتایج است.  هم دنبال بهترین 
زمان  فولاد  به  باید  و  داشته  تغییرات  ما 
 بدهیم، ولی تلاش می کنیم تا بهترین نتایج 

را بگیریم.«

بیفوما، وینگر کنگویی اســـتقلال خوزستان 
کـــه بـــا قـــراردادی یـــک فصلـــه بـــرای لیگ 
بیســـت و چهـــارم بـــه عضویـــت ایـــن تیـــم 
درآمـــد، در ۵ هفتـــه ســـپری شـــده از لیـــگ 
برتر توانســـته عملکرد خوبی داشـــته باشـــد 
و دو گل نیـــز بـــه ثمر برســـاند؛ عملکردی که 
سرمربی استقلال خوزســـتان را ترغیب کرد 
که خواســـتار تمدید قـــرارداد باشـــگاه با این 

بازیکن شـــود. 
بـــا درخواســـت میـــودراگ بوژوویـــچ نیز 

قـــرارداد وینگر فرانســـوی اســـتقلال یک 
فصـــل دیگـــر تمدید شـــد. 

ایـــن بیـــن نیـــز مدیـــران اســـتقلال  در 
ایـــن  قـــرارداد  تمدیـــد  بـــا  خوزســـتان 
ســـتاره کنگویی هـــم خیالشـــان از ادامه 
همـــکاری با ایـــن بازیکن در فصـــل آینده 
راحـــت اســـت و هـــم در صورت داشـــتن 
می تواننـــد  فصـــل  پایـــان  در  مشـــتری 
 بـــا فـــروش ایـــن بازیکن بـــه درآمـــد هم 

برسند.

تیـــم  دروازه بـــان  جعفـــری  پارســـا 
فوتبـــال ذوب آهن درباره تســـاوی در 
شـــهرآورد نصـــف جهـــان می گویـــد: 
»دربـــی اصفهان همیشـــه جذابیت 
و حساســـیت های خـــاص خـــودش 
ی  ز بـــا می کنـــم  فکـــر  و  رد  ا د ا  ر
یـــن  بهتر ز  ا یکـــی  یکشنبه شـــب 
دربی هـــای چنـــد ســـال اخیـــر بود. 
بودنـــد  بـــرد  دنبـــال  تیـــم  هـــر دو 
و موقعیت هـــای خوبـــی هـــم روی 
دروازه مـــا و ســـپاهان خلـــق شـــد 
کـــه در نهایـــت ســـهم هر تیـــم یک 
امتیـــاز بـــود. شـــاید تســـاوی در این 
بـــازی عادلانه بـــود، ولی مـــا اگر روی 

برخی از موقعیت ها دقت بیشـــتری 
داشـــتیم، می توانســـتیم ســـپاهان 
را شکســـت بدهیـــم.« او بـــا اشـــاره 

بـــه تاکتیـــک بـــازی تیمـــش اینطور 
می گویـــد: »در هر بازی ســـعی داریم 
بـــا بیشـــترین تمرکـــز فوتبـــال بازی 
کنیم و کادرفنی و ســـرمربی تیم هم 
قبـــل از هر بـــازی نکات خوبـــی را در 
مـــورد حریفـــان به مـــا می گویند و به 
خوبـــی تیم هـــا را آنالیـــز می کننـــد. 
ذوب آهـــن هیچ وقت برای مســـاوی 
بـــازی نمی کنـــد و دنبـــال فوتبـــال 
تدافعی هم نیســـتیم. مـــا تراکتور را 
در زمیـــن خـــودش شکســـت دادیم 
و فکـــر می کنـــم می توانســـتیم برابر 
سپاهان و پرســـپولیس هم بیشتر از 

یـــک امتیـــاز بگیریم.«


